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Vragen van het lid Algra (CDA) aan
de staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
gebruik van Friese plaats- en
straatnamen in de GBA. (Ingezonden
3 november 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
berichtgeving dat waarschijnlijk niet
alle gemeenten de deadline van 1
januari 2010 zullen halen waar het
gaat om het verplicht gebruiken van
de Gemeentelijke Basisadministratie
(GBA) als basisregistratie?1

2
Welke gemeenten betreft het en wat
voor problemen veroorzaken de
vertragingen?

3
Welke gemeenteraden hebben
gekozen voor het gebruik van Friese
plaats- en straatnamen in de GBA?
Tot welke vertragingen, knelpunten
en/of discussie heeft deze keuze
geleid?

4
Wat voor ondersteunende
maatregelen zijn er door u in gang
gezet om het proces bij gemeenten te
versnellen?

5
Zijn er gevolgen verbonden aan het
niet halen van de deadline van
1 januari 2010?

6
Welke gemeenten zijn nog niet
aangesloten op de centrale
terugmeldvoorziening? Wat zijn de
gevolgen van het niet aangesloten
zijn op deze voorziening? Hoe staat
het op dit moment met de kwaliteit
en juistheid van de GBA-gegevens?

7
Welke efficiencyvoordelen kunnen nu
al toegeschreven worden aan de
invoering van de GBA?

8
Wanneer zullen alle gemeenten wel
volledig gebruik maken van de GBA?

1 VNG-gemeentedagen magazine, 30 oktober
2009.
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